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Abstract (en)
[origin: US2015321868A1] A method for the production of a number of coiled foil rolls, wherein the foils are reinforced in their edge region by
folding. For coiling foil sections with arbitrary width in a very flexible and efficient manner the invention proposes the steps: a) Supplying of a foil
which extends along a total width in a conveying direction to a number of coiling devices; b) cutting of the foil in conveying direction by means of
at least one knife so that at least two foil sections are created which extend in conveying direction; c) folding of the edge regions of the foil sections
by means of at least one folding device and laying about each other of the folded sections and of the remaining part of the foil section; d) coiling
of each foil section on one or more coiling devices, wherein the at least one knife and the at least one folding device are moved simultaneous
oscillating back and forth relatively to the coiling devices in a direction transversal to the conveying direction during the coiling of the foil sections on
the coiling devices. Furthermore, the invention relates to a device for the production of a number of coiled foil rolls.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung einer Anzahl aufgewickelter Folienrollen (1), wobei die Folien in ihrem Randbereich (2) durch
Umfalten (3) verstärkt sind. Um in sehr flexibler Weise beliebig breite Folienabschnitte in günstiger Weise aufzuwickeln, sieht die Erfindung die
Schritte vor: a) Zuführen einer sich über eine Gesamtbreite erstreckenden Folie in eine Förderrichtung (F) zu einer Anzahl Wickelvorrichtungen; b)
Schneiden der Folie in Förderrichtung (F) mittels mindestens eines Messers (4), so dass mindestens zwei sich in Förderrichtung (F) erstreckende
Folienabschnitte (5) entstehen; c) Umfalten (3) der Randbereiche (2) der Folienabschnitte (5) mittels mindestens einer Umfalteinrichtung (6) und
Übereinanderlegen der umgefalteten Abschnitte (7) und des verbleibenden Teils des Folienabschnitts (5); d) Aufrollen eines jeden Folienabschnitts
(5) auf einer oder auf mehreren Wickelvorrichtungen; wobei während des Aufrollens der Folienabschnitte (5) auf den Wickelvorrichtungen das
mindestens eine Messer (4) und die mindestens eine Umfalteinrichtung (6) in eine Richtung quer (Q) zur Förderrichtung (F) simultan oszillierend hin
und her bewegt werden. Des weiteren betrifft die Erfindung eine Vorrichtung zur Herstellung einer Anzahl aufgewickelter Folienrollen.
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